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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθμ. 02/ 2020 πρακτικό Συνεδρίασης της 
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 

 

Σήμερα στην Βέροια στις 29-04-2020, ημέρα Τετάρτη και ώρα 09:00 έως 10:00, συνήλθε σε 
Τακτική Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την 
με ημερομηνία 14-04-2020 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε σε 
όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και 
της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, όπως ορίζει το αρθ.76 του Ν. 3852/2010 και σε σύνολο 
34 μελών βρέθηκαν παρόντα 24 μέλη (φορείς: 19 μέλη, Δημότες:5 μέλη). 

 
Παρόντες  Απόντες 

1 Αριστομένης Λαζαρίδης, 
Πρόεδρος Δ.Σ. 

  

 Φορείς  Φορείς 
2 Κωνσταντίνος Κύρτσης 1 Αθηνά Πλιάτσικα – Τσιπουρίδου 
3 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 2 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 
4 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 3 Ιωάννης Μπλατσιώτης 
5 Ελένη Ατσάλου 4 Ελένη Κουπίδου 
6 Λάζαρος Ασλανίδης 5 Μαυρουδής Ιωαννίδης 
7 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 6 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 
8 Μαρία Καμπράνη 7 Ηλίας Γραμματικόπουλος 
9 Χαράλαμπος Καπουρτίδης   

10 Κωνσταντίνος Δάρλας   
11 Παρασκευή Παυλίδου   
12 Θεοφάνης Κουτρουλιάς   
13 Βαρβάρα Σταυροπούλου   
14 Ιωάννης Σιδηρόπουλος        
15 Κωνσταντίνος Παλουκίδης   
16 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος   
17 Δημήτριος Πυρινός   
18 Παναγιώτης Χατζησάββας        
19 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου   

 Δημότες  Δημότες 
20 Ιωάννης Καπανίδης 8 Ιωάννης Γαλίκας 
21 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  9 Σοφία Παπά 
22 Δήμητρα Τσερκέζη 10 Παναγιώτης Φουρνιάδης 
23 Αντώνιος Τολιόπουλος   
24 Σπύρος Τσιβαλίδης   

 
Αριθμός Απόφασης :  

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Πρακτικό συζήτησης επί του 1ου  θέματος: Διατύπωση απόψεων επί των 
κυκλοφοριακών ρυθμίσεων της οδού Κυριωτίσσης. 

O Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και είπε ότι η παρουσία των μελών 
Λεωνίδα Γαϊτανάκη, Γρήγορη Παπαϊωάννου, Δήμητρα Τσερκέζη και Σπύρου Τσιβαλίδη 
δηλώθηκε τηλεφωνικά και συμφωνούν με την εισήγηση της υπηρεσίας σχετικά με το 1ο 
θέμα. Και κάλεσε τα μέλη της επιτροπής να εκφράσουν τις απόψεις τους. 
Πρόεδρος: Η πλειοψηφία των μελών δηλώνουν με τα email τους ότι συμφωνούν με την 
εισήγηση της υπηρεσίας και δεν κατέθεσαν απόψεις εκτός των δύο μελών: α) Ελένη 
Ατσάλου, η οποία δήλωσε ότι: «Η επίστρωση κυβόλιθων κάνει το δρόμο ήπιας κυκλοφορίας 
αλλά με τον καιρό δημιουργεί προβλήματα στα αυτοκίνητα και στην κυκλοφορία. Για 
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παράδειγμα η οδός Κεντρικής. Επίσης ένα άλλο θέμα για την περιοχή είναι τι θα γίνει με τις 
θέσεις παρκινγκ που θα χαθούν για τους κατοίκους της περιοχής. Καλό θα ήταν να υπάρξει 
κάποια πρόβλεψη». β) Θεοφάνης Κουτρουλιάς, ο οποίος δήλωσε ότι «Αρχικά θα ήθελα να 
δηλώσω παρών στην σημερινή «δια περιφοράς» συνεδρίαση της ΔΕΔ του δήμου Βέροιας και 
να ευχηθώ σε όλους Χρόνια Πολλά και Χριστός Ανέστη. Ας ελπίσουμε η επόμενη 
συνεδρίαση να μπορεί να πραγματοποιηθεί δια ζώσης. Σχετικά με τα θέματα 1ο και 2ο της 
ημερήσιας διάταξης θα ήθελα μόνο να κάνω ένα σχόλιο. Όπως όλοι γνωρίζουμε η πόλη της 
Βέροιας μα και όλος ο δήμος δεν έχει χαραγμένους ποδηλατόδρομους, όπως συναντάμε σε 
άλλες πόλεις της Ελλάδας και συχνά τις παρουσιάζουμε ως παράδειγμα προς μίμηση (π.χ. 
βλέπε Τρίκαλα). Ο δήμος Βέροιας συμμετέχει τα τελευταία χρόνια στην Ευρωπαϊκή 
εβδομάδα κινητικότητας που προωθεί την χρήση ποδηλάτου, δεσμευόμενος έτσι να κάνει και 
δράσεις προς αυτήν την κατεύθυνση. Σίγουρα το κόστος για την διαγράμμιση ή την 
δημιουργία ποδηλατόδρομων είναι, υποθέτω, μεγάλο και ίσως απαγορευτικό. Παρόλα αυτά 
όμως όταν πραγματοποιούνται παρεμβάσεις σε δρόμους της πόλης μας ή και μεγάλων 
δημοτικών διαμερισμάτων, είναι ίσως ευκαιρία να προβλέπονται οι αντίστοιχες 
διαγραμμίσεις. Με αυτόν τον τρόπο και σταδιακά θα αποκτήσουν αρκετά τμήματα της πόλης 
ποδηλατόδρομους, με την ελπίδα μελλοντικά να δημιουργηθεί ένα ικανοποιητικό δίκτυο. Και 
στις δύο μελέτες που μας κοινοποιήθηκαν για τα θέματα 1ο και 2ο δεν υπάρχει κάποια 
αντίστοιχη πρόβλεψη. Επειδή το 2ο θέμα αφορά την δημιουργία μόνο ενός κυκλικού κόμβου, 
ίσως δεν μπορεί να υπάρξει αυτή η πρόβλεψη. Όμως για την διαμόρφωση της οδού 
Κυριωτίσσης νομίζω πως θα μπορούσε να περιλαμβάνει η διαμόρφωση και την δημιουργία 
ποδηλατόδρομου» 
Πρόεδρος: Επί των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων της οδού Κυριωτίσσης, έχουν διατυπωθεί οι 
απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του παρόντος θέματος.  
Περαιώθει η συζήτηση του θέματος. 
 

   Ο  Πρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 
 Κωνσταντίνος Κύρτσης 
 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 
Αριστομένης Λαζαρίδης Ελένη Ατσάλου 
 Λάζαρος Ασλανίδης 
 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 
 Μαρία Καμπράνη 
 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 
 Κωνσταντίνος Δάρλας 
 Παρασκευή Παυλίδου 
 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 
 Βαρβάρα Σταυροπούλου 
 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      
 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 
 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 
 Δημήτριος Πυρινός 
 Παναγιώτης Χατζησάββας      
 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 
 Ιωάννης Καπανίδης 
 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  
 Δήμητρα Τσερκέζη 
 Αντώνιος Τολιόπουλος 
 Σπύρος Τσιβαλίδης 

 

Ακριβές Απόσπασμα 
Βέροια 04-05-2020 

Ο Δήμαρχος 
 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


